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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 06/05/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Συσκέψεις αλλά καμία απόφαση για συνδεδεμένη ενίσχυση στα
βοοειδή»

Κύριε Υπουργέ,

Από τον περασμένο Ιανουάριο έχει ανακοινώσει το ΥΠΑΑΤ ότι θα υπάρξουν αλλαγές
στην πρόταση για τη συνδεδεμένη στα βοοειδή της νέας ΚΑΠ, που κατατέθηκε από τη
χώρα μας στην Ε.Ε..  Έχουμε φτάσει στον Απρίλιο και ακόμη δεν έχει υπάρξει κάποια
απόφαση παρά μόνο συσκέψεις. Κατά την πρόσφατη επίσκεψή σας στην Ορεστιάδα
δεσμευτήκατε ότι μέχρι την 21η Μαΐου θα ανέβει κλιμάκιο του ΥΠΑΑΤ στη Κομοτηνή, το
οποίο θα πραγματοποιήσει σύσκεψη στην Περιφέρεια με εκπροσώπους των
κτηνοτρόφων, στην οποία θα συζητηθεί η συνδεδεμένη στα βοοειδή της νέας ΚΑΠ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Θα λάβετε την αναγκαία πρόνοια, ώστε να αλλάξει, όπως ζητούν οι κτηνοτρόφοι, η
πρόταση της νέας ΚΑΠ που κατατέθηκε από το Υπουργείο σας, προκειμένου να
συνεχίσει να υφίσταται η αγελοδοτροφία κρεατοπαραγωγής στη χώρα μας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5179

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/5/2022




